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                              عن الكتاب :  2009م - 1443هـ Book Description
 Paralegals are increasingly called upon to perform substantive legal analysis and legal writing
tasks.These tasks range from drafting interoffice legal memoranda that summarize the research
and analysis of issues involved in a client’s case to preparing drafts of appellate court briefs. The
goal of this text is to provide the student with in-depth knowledge of the fundamentals of legal
analysis and legal writing. The hope is that the student will be better prepared to meet the challenges
presented by substantive legal analysis and writing assignments.
The impetus for this book came from student requests for comprehensive information regarding
many of the difficult areas of legal analysis and writing, such as the following:
How to identify the issue
How to state the issue
How to determine if a case is on point
How to identify the key facts in a case
How to conduct counteranalysis
How to prepare an interoffice memorandum and court brief
The text is designed to cover the topics of legal analysis and writing in general. It is organized
in a manner to provide students with comprehensive information regarding the difficult areas of
analysis and writing.
The text is divided into the following three parts.
  شرح الكتاب :
  تتم دعوة المساعدين القانونيين بشكل متزايد لإجراء تحليل قانوني موضوعي وكتابة قانونية
المهام ، وتتراوح هذه المهام من صياغة المذكرات القانونية بين المكاتب التي تلخص البحث
وتحليل القضايا المتضمنة في قضية العميل لإعداد مسودات موجزات محكمة الاستئناف. ال
الهدف من هذا النص هو تزويد الطالب بمعرفة متعمقة بأساسيات القانون
التحليل والكتابة القانونية. الأمل هو أن يكون الطالب مستعدًا بشكل أفضل لمواجهة التحديات
المقدمة من خلال التحليل القانوني الموضوعي وكتابة المهام.
جاء الدافع لهذا الكتاب من طلبات الطلاب للحصول على معلومات شاملة بخصوص
العديد من المجالات الصعبة للتحليل والكتابة القانونيين ، مثل ما يلي:
كيفية التعرف على المشكلة
كيف أذكر القضية
كيفية تحديد ما إذا كانت القضية في محلها
كيفية تحديد الحقائق الأساسية في القضية
كيفية إجراء التحليل المضاد
كيفية إعداد مذكرة داخلية ومذكرة محكمة
النص مصمم لتغطية موضوعات التحليل القانوني والكتابة بشكل عام. إنه منظم
بطريقة تزود الطلاب بمعلومات شاملة بشأن المجالات الصعبة في
التحليل والكتابة.
النص مقسم إلى الأجزاء الثلاثة التالية. .
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